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ЗАПИСНИК 

СА 5. СЕДНИЦЕ ПРЕДСЕДНИШТВА 
ЗАЈЕДНИЦЕ ЕЛЕКТРОТЕХНИЧКИХ ШКОЛА СРБИЈЕ 

 

Пета седница Председништва Заједнице електротехничких школа Србије одржана је 03. марта 2023. 
године у просторијама Прве техничке школе у Крушевцу. У рад седнице учествују: Небојша Соколовић, Вера 
Живанић, Бранко Суботић, Марјан Иванов и Горан Станковић. Одсутани: Мирољуб Сеничић – најавио 
одсуство, Ермидин Елезовић – прво потврдио учешће а на дан одржавања седнице јавио да је спречен и да 
неће моћи присуствовати. Седници без права одлучивања присуствује Милан Његомир предтавник школе 
домаћина „Галаксија КУП 2023“ 

Седница Председништва почела је у 11.15. 
Седницом председава Небојша Соколовић, председник Заједнице. 
Председник Соколовић, поздравио све чланове Председништва и констатовао да састанку не 

присуствују Ермидин Елезовић и Мирољуб Сеничић тако да постоји кворум за доношење одлука и 
предложио је следећи: 

Д Н Е В Н И  Р Е Д  
 

1. Усвајање записника са 3. и 4. седнице председништва , 
2. Разматрање и усвајање Пословника о раду Председништва ЗЕТШС 
3. Припрема за 3. Седницу Извршног одбора ЗЕТШС 
4. Актуелности у средњем стручном образовању 
5. Текућа питања  

 
Предлог дневног реда једногласно је усвојен након чега се кренуло на расправу по тачкама усвојеног  
дневог реда. 

Тачка 1. 

На предлог председавајућег записник са 3. седнице Председништва усвојен једногласно. 
На предлог председавајућег записник са 4. седнице Председништва усвојен једногласно. 

Тачка 2. 

Председавајући је дао реч Горану Станковићу који је рекао да су усвајањем Статута Заједнице на 
седници Скупштине на Златибору створени услови за усвајање нормативних аката Заједнице и да је један 
од њих Пословник о раду Председништва. Предлог пословника дат је у материјалу за седницу. 

Пошто није било никаквих примедби на текст предлога Пословник о раду председништва Заједнице 
стављен је на гласање. Пословник о раду председништва Заједнице електротехничких школа усвојен је 
једногласно. 

Тачка 3. 

Небојша Соколовић је још једном упознао присутне са предлогом дневног реда за 3. седницу ИО 
ЗЕТШС који је члановима ИО раније, укратко је прошао кроз сваку од тачака дневног реда са најзначајнијим 
стварима које треба рећи. 

Посебно се осврнуо на тачку дневног реда која се односи на организацију такмичења где је 
предложио: 



- да се помоћ у организацији такмичења из ОЕТ1, ОЕТ2, електронике и енергетске електронике  на 
регионалном и републичком нивоу подигне са 1.800 динара на 2.000 динара. Сви присутни су се сложили са 
предлогом. 

- да помоћ у организацији такмичења за сервисере термичких и расхладних уређаја буде 2.500 
динара као што је предложио Организациони одбор такмичења. Сви присутни су се сложили са предлогом. 

- да се помоћ у организацији такмичења „Галаксија КУП 2023“ које је ове године ушло у званични 
Календар смотри и такмичења Министарства просвете буде исто као и за такмичење из  ОЕТ1, ОЕТ2, 
електронике и енергетске електронике  2.000 динара. Сви присутни су се сложили са предлогом. 

Соколовић је даље рекао да су обезбеђени пехари, медаље и да су одштампане дипломе и похвале 
које ће Бранко Суботић у току наредне недеље однети у министарство на потпис. 

Због ранијег одржавања такмичења из оЕТ1 и ОЕТ2 предлог је да се избаце области индуктивност за 
ОЕТ1 и спрегнута кола за ОЕТ2. 

Пошто је било питања у вези учешћа на такмичењу из електронике ученика 2 разреда на седници ИО 
треба донети одлуку под којим условима ови ученици могу учествовати. 

У вези организације седнице Скупштине, коју и овај пут планирамо да организујемо у исто време када 
и ЗМСШ, за сада имамо понуду са Дичибара, коју је обезбедио директор Техничке школе у Ваљеву Бранко 
Голоскоковић, 12.400 динара за два пуна пансиона са свечаном вечером и 7.100 динара за један пун 
пансион са свечаном вечером.  

Горан Станковић је додао да је и он добио понуду са Таре из хотела Оморика по цени од 5.100 динара 
за пун пансион, 100 динара боравишна такса, доплата за свечану вечеру 600 динара и још 40.000 динара 
најам музике који се дели на укупан број гостију. 

Тачка 4. 

Председавајући Соколовић је рекао да су, у припреми седнице, позиви послати представницима 
министарства, ЗУОВ-а, ЗВКОВ-а и да због раније преузетих обавеза нико неће моћи да дође. Поред тема 
које су наведене у позиву додаћемо и информације у вези нове опције План ангажовања која се појавила у 
ЈИСП-у а која се тиче обрачуна ангажовања наставника. 

Горан Станковић је рекао да му је Маја Тодоровић послала кратак преглед тренутних актуелности са 
којима ће он упознати чланове ИО на почетку тачке дневног реда о актуелностима у средњем стручном 
образовању. 

Након овога председавајући седнице Небојша Соколовић захвалио се члановима на учешћу у раду и 
затворио седницу. 

 
Седница Председништва завршена је у 11.45 часова. 

 
 
  

 ЗАПИСНИЧАР ПРЕДСЕДАВАЈУЋИ 

__________________ _______________________  
 Горан Станковић Небојша Соколовић, дипл. инг.  


